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Městský obvod – Statutární město Pardubice 
městský obvod Pardubice I 

U Divadla 828, 530 02   PARDUBICE 
 

 

Č. j.   UMOI/858/2023/SEKR/Ber 
Ev. č.  1328/2023 
Spis. zn. 1929/2022 

Z á p i s 

z 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I, které se 
konalo dne 25. 1. 2023 od 16 hodin v zasedací místnosti MmP v mezipatře 

budovy U Divadla 828, Pardubice 
 

Přítomni: Ing. Dominik Bečka (dostavil se v 16:25 hod.), Ivana Dolečková, Mgr. Michal 
Drenko MSc., Mgr. David Kollert, Pavel Kvapil, Ing. Jiří Lejhanec (dostavil se 
v 17:20 hod.), Ing. Pavel Mareš, Mgr. Vladimír Martinec, Bc. Lucie Neffová, 
Ing. Jiří Rozinek, Mgr. Filip Sedlák, Ing. Karel Sodomka, Mgr. Bohdan Šeda 
(dostavil se v 16:15 hod.), Filip Šťastný 

 (dále jsou jména uváděna bez titulů) 
 
Omluveni: Ing. Zuzana Klimplová 
 

 

Zasedání zahájil Filip Šťastný, starosta městského obvodu Pardubice I (dále jen „starosta“), 
přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Z celkového 
počtu členů zastupitelstva bylo na zahájení zasedání přítomno 11 členů zastupitelstva. 
 

Pracovní předsednictvo bylo navrženo a schváleno v tomto složení: 
- Filip Šťastný 

       (pro 11, proti 0, zdrž. 0 ) 
 

Návrhová komise byla navržena a schválena v tomto složení: 
- Mgr. Filip Sedlák 
- Ing. Karel Sodomka 

 
       (pro 11, proti  0, zdrž. 0 ) 
 

 

Program 3. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 
(dále jen Zastupitelstvo MO Pardubice I) 

 
1. Představení projektu Bělobranské náměstí 
2. Zpráva starosty o činnosti 
3. Závěrečná změna rozpočtu MO Pardubice I na 2022 – rozpočtové opatření č. 23 
4. 1. změna rozpočtu MO Pardubice I na rok 2023 – rozpočtové opatření č. 1 
5. Diskuse 

Informativní zpráva – zpráva o činnosti JSDH za rok 2022 
 
Program  3. zasedání ZMO Pardubice I byl schválen  (pro 11, proti 0, zdrž. 0 ) 
 

 

Zápis z 3. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl na základě vyjádření ověřovatelů 

schválen. 
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Ověřovateli zápisu 3. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byli jmenováni:  

- Bc. Lucie Neffová 

- Mgr. Vladimír Martinec 
 

Zapisovatelkou zápisu z 3. zasedání byla jmenována: 

- Michaela Beranová, DiS. 

 

 

1. 

Představení projektu Bělobranské náměstí 
 

Předkladatel: Filip Šťastný 

 

- bude projednáno na příštím zasedání zastupitelstva městského obvodu Pardubice I. 

 

 

2. 
Zpráva starosty o činnosti 

 
- v průběhu projednávání bodu č. 2 se dostavil v 16:15 h Bohdan Šeda a v 16:25 h 
Dominik Bečka. 
 

Předkladatel: Filip Šťastný 

Diskuse 
- dotaz L. Neffové k dopravní situaci na MO I, kdo je místním stěžovatelem na ulici 

Jindřišská, F. Šťastný situaci vysvětluje a sděluje, že je to pan Beránek. 
- I. Dolečková se dotazuje k setkání starosty se zástupci Atrium Palác Pardubice, a to 

k nabídce zástupců Atria investice do vybudování zastávky MHD. Požádala F. 
Šťastného, aby se o tomto zjistilo více k dalšímu případnému projednání. 

- P. Mareš se dotazuje, kdo provádí úklid sněhu – odpověď: SmP pro ODMmP. 
- P. Kvapil vznesl dotaz ohledně zprovoznění podchodu u banky, D. Bečka k tomuto 

zmínil i schodiště. 
- F. Sedlák žádá, aby se zprávy o činnosti starosty předkládaly v předstihu a dále se 

dotazoval, v jakém časovém horizontu chodí podklady do rady městského obvodu 
Pardubice I, kdy je má obvod k dispozici, jaké jsou lhůty k vyřízení. Na toto reaguje a 
vysvětluje G. Křížková – průběžně v mezidobí schůzí RMO. 

- F. Sedlák se dotazuje, proč byl stažen bod 4 z 8. rady MOI , M. Drenko reaguje, že to 
byl jeho podnět s tím, že se s materiály k tomuto bodu musel více seznámit. 

- F. Sedlák apeluje a žádá o to, aby dostávali na vědomí také členové zastupitelstva 
MOI, že jsou zápisy a materiály do RMOI na úložišti k dispozici a aby se tam dávaly 
včas. 

- K Sodomka se dotazuje na pivovar, přidává se L. Neffová, reaguje starosta s tím, že 
město neprojevilo zájem odkoupit část pivovaru k dalšímu využití. 

- P. Mareš se dotazoval na projekt O. Heřmana – parkovací dům + stavební úpravy OC 
Grand. F. Šťastný reagoval, že s p. Heřmanem mluvil, projekt parkovacího domu má 
u sebe v kanceláři k nahlédnutí další projekt nemá. 

- I. Dolečková vznesla dotaz, aby byl pan Heřman pozván a projekty představil. Na to 
F. Šťastný přislíbil, že p. Heřmana osloví. 

- D. Bečka uvedl, že projekt viděl, materiály má, na to I. F. Sedlák reagoval, že chce 
představit projekt v aktuální podobě. 

- K. Sodomka se dotazoval na možnosti využití levého břehu Labe a rekreační plavby,  
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- B. Šeda uvedl nedostatky plovoucího mola, jako koupací řeky zejména 1 schůdky 
sloužící jako přístup do vody, malá kapacita, nedostatek sprch 

- F. Šťastný uvedl, že jednal se zástupci povodí Labe a že diskutovali o možnosti 
realizaci plovoucího mola a rekreační plavbě, ale toto je zatím jen okrajové, prioritní 
je revitalizace ulice nábřeží Závodu Míru 

- B. Šeda apeluje na svolání komise pro strategii obvodu ohledně projektu plovacího 
mola, participace nábřeží s tím, že by se to mělo dávat na vědomí zastupitelům + 
radě. F. Šťastný uvedl, že komise je již kompletní a pokyn ke svolání byl již dán. 
 

Usnesení č. 21 Z   3/1/23    (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 

Zastupitelstvo MO Pardubice I 
b e r e   n a   v ě d o m í 
zprávu o činnosti předloženou starostou městského obvodu Pardubice I. 
 

 

3. 

Závěrečná změna rozpočtu MO Pardubice I na rok 2022  

(rozpočtové opatření č. 23) 

 
Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   

 

- Ing. Rozinek představil bod č. 3., dále bez diskuse. 

 

Usnesení č. 22 Z   3/1/23    (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 

Zastupitelstvo MO Pardubice I: 
s c h v a l u j e 
rozpočtové opatření č. 23  
V příjmové části rozpočtu snížení položky „Předpokládaná dotace na volby do zastupitelstva 
obcí a Senátu“ ve výši 1 150 700,- Kč.  
V příjmové části rozpočtu zvýšení položky 4111 „Dotace na volby do zastupitelstva obcí a 
Senátu“ ve výši 998 700,- Kč a ve výdajové části rozpočtu zvýšení běžných výdajů položky 
„Volby do zastupitelstva obcí a Senátu“ ve stejné výši. 
V příjmové části rozpočtu zvýšení položky 4111 „Dotace na volbu prezidenta 2023“ ve výši 
17 200,- Kč a ve výdajové části rozpočtu zvýšení běžných výdajů položky „Volba prezidenta 
2023“ ve stejné výši. 
Ve výdajové části rozpočtu snížení běžných výdajů položky „Volba prezidenta 2023“ ve výši 
18 000,- Kč a snížení běžných výdajů položky „Volby do zastupitelstva obcí a Senátu ve výši 
1 132 700,- Kč. 
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4. 

1. Změna rozpočtu MO Pardubice I na rok 2023 
(rozpočtové opatření č. 1) 

 

Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   

 

- Ing. Rozinek představil bod č. 4, následoval dotaz F. Sedláka k položce posekání 

trávy, vysvětlila G. Křížková. Dále bez diskuse. 

 

Usnesení č. 23 Z   3/1/23    (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 

Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice I 
s ch v a l u j e  
rozpočtové opatření č. 1 - zařazuje se zůstatek finančních prostředků k 31. 12. 2022 ve výši 
550 tis. Kč a zvyšuje se položka „Péče o zeleň a o stromy – seče trávy“ o 550 tis. Kč. 
 

 

Diskuze 
 

D. Bečka – rozvinul diskusi ohledně osvětlení letního stadionu 
B. Šeda – program rozvoje – kdy bude aktualizace, doporučil zastupitelům sejít se nad 
programem rozvoje a určit priority 
P. Kvapil – vjezd dodávek na Pernštýnské náměstí, rozvinula se diskuse o zaparkovaných 
autech, o návrhu na vytvoření pěší zóny, dále diskutováno o tom zvýšit aktivitu městské 
policie, která by kontrolovala zaparkovaná auta, návrhy na umístění vjezdu automobilům 
pouze k zásobování s časovým omezením 
P. Kvapil – posunutí zahrádek u místních podniků do silnice 
D. Bečka – zákazy zastavení u škol (Br. Veverkových, Štefánikova), rodiče vozí děti do školy 
a ignorují zákazy 
Během diskuse v 17:20 h se dostavil Ing. Lejhanec 
L. Neffová – parkování na nábř. Závodu míru – lidí parkují na travních plochách, uvedla 
informaci, že lavičky u Poseidonu se odstraní – schází se tam různá individua 
P. Mareš se dotazoval na světelná zařízení ulice  17. listopadu přechod pro chodce, kdy se 
budou instalovat, F. Šťastný zjistí do příštího jednání ZMO 
B. Šeda – ulice Bubeníkova, Štrossova, křižovatka u Kubíka – přechody jsou špatně 
umístěné je to tam nebezpečné, návrh snížení rychlosti – chce zjistit u odboru dopravy F. 
Šťastný zjistí do příštího jednání ZMO 
D. Bečka rozvinul diskusi o zpravodaji Pardubická 1, obsah, v jakém nákladu, vysvětluje J. 
Lejhanec – náklad 10 000, zaplaceno: 3,50,-- Kč + DPH – zpracování, distribuce – záměr: 
představení nových členů rady, zastupitelstva (dodal, že na vydání zpravodaje bylo velmi 
málo času navíc v době vánočních svátků) 
D. Bečka se dotazoval kolikrát se zpravodaj bude vydávat, dále navrhuje, aby se do něj 
mohli vyjádřit i členové opozice, na to se přidává D. Kollert, který by uvítal i slovo ředitelů 
škol (informace o různých událostech) apod. 
F. Sedlák se dotazuje, na jakém základě byl vybrán vydavatel, dále reaguje s tím, že každý 
člen samosprávného celku má právo se vyjadřovat ke zpravodaji a žádá, aby se hlásilo 
s časovým předstihem, že se bude vydávat  
V 17:35 h odchází z jednání zastupitelstva I. Dolečková 
D. Bečka – cena zpravodaje není ideální, myslí si, že to bylo hlavně kvůli představení 
starosty a místostarosty 
K. Sodomka navrhuje, aby byl zpravodaj i k dispozici online (Facebook, Instagram apod.) 
B. Šeda – zaktualizovat webové stránky městského obvodu Pardubice I, chybí zprávy, 
pozvánky, dále zpřístupnit facebookové stránky obvodu – na webu není nic o činnosti 
obvodu, přidal se D. Bečka s tím, že chybí pozvánky na zastupitelstvo 
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Zasedání bylo ukončeno v 17:45 hodin. 
 
 
Zápis vyhotoven dne 25. 1. 2023 
Zpracovala: Michaela Beranová 
(všechna jména jsou uváděna bez titulů) 
 
 
 
 
 
 
 
 

……………………………………………..… 

Filip Šťastný 

starosta městského obvodu Pardubice I 

 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 
 
………………………................................  ………………………................................ 
           Bc. Lucie Neffová    Mgr. Vladimír Martinec 
    


